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Beste bewoners van de Ir. Lelylaan,  

Vandaag, 21-01-2020 heb ik,    , woonachtig op nr.   en de heer en mevrouw , 

bewoners van de Ir. Lelylaan    , gesproken met de heer Hin, de projectleider van Slottuinen en de 

vertegenwoordiger van Hoorne, de projectontwikkelaar,  in het Gemeentehuis, over de huidige 

inrichtingsplannen van de Ir. Lelylaan en mogelijke aanpassingen daarop.  

De uitkomsten van dit gesprek zullen door de heer Hin op papier worden gezet en met u worden gedeeld 

in verloop van volgende week, via de mail via het Buurtcomite of per brievenbus. U heeft vervolgens dan 

2 weken de tijd om op de aangepaste inrichtingsplannen te reageren, waarna op basis van de 

meerderheid van stemmen de inrichtingsplannen zullen worden uitgewerkt door de projectontwikkelaar 

en worden gerealiseerd. Dit zal nog voor de zomer zijn, volgens de projectontwikkelaar. De beplanting 

zelf, zal echter pas in het najaar plaatsvinden.  

In het gesprek van vanmiddag is gesproken over de instapstrook tussen de beplanting en de 

parkeerplaatsen, het aantal en de plekken van de doorgangpaadjes, de soort bomen die er geplant gaan 

worden aan de even zijde, de soorten qua beplanting in de groenstrook aan de oneven zijde, de 

parkeervakken ( de voor- en nadelen van rechte of schuine parkeervakken ), de straatverlichting en de 

ligging van de voortuinen ten opzichte van de rijweg en het trottoir cq. meterpeil en de komende 

gesprekken hierover met Elan.  

Er is dus ruimte voor inspraak door eenieder wat betreft de inrichtingsplannen van de Ir. Lelylaan,  zoals 

die vanmiddag besproken zijn. Dit geldt ook voor de keuze van de beplanting. Dit alles wordt via een 

enquete en/ of vragenlijst bij u geinventariseerd en teruggekoppeld naar de heer Hin, via de heer   ,  

Buurtcomite NOVA  secretaris@bcnheemstede.nl.  

Na het inventariseren van uw reacties door mij en de heer en/of mevrouw Booms op de voorgestelde 

inrichtingsplannen, worden de uitkomsten van de enquete cq. vragenlijsten weer via de heer          , 

Buurtcomite NOVA  secretaris@bcnheemstede.nl teruggekoppeld aan de heer Hin, waarna de plannen 

defintief worden gemaakt en worden uitgewerkt en gerealiseerd door Hoorne.  

De heer en mevrouw      en ik, zijn van mening dat er goed naar alle wensen en inbreng van alle 

bewoners is en wordt geluisterd. Conclusie: het was een zeer vruchtbaar en prettig gesprek.  

Ik hoop u zo voldoende geinformeerd te hebben.  

Indien u vragen heeft over bovenstaande, dan horen we dat graag. Dit kan via de heer   , 

Buurtcomite NOVA  secretaris@bcnheemstede.nl of schriftelijk of mondeling via de heer en mevrouw  .  

Zo ver, de stand van zaken ten aanzien van de inrichtingsplannen voor de Ir. Lelylaan. 

Met vriendelijke groeten, 

De heer en mevrouw   en  , direct en indirect belanghebbenden en zo u wilt, vertegenwoordigers 

van de bewoners van de Ir. Lelylaan inzake de inrichtingsplannen van de Ir.Lelylaan. 
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